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Ondenverp Postcodezorg in de jeugdpsychiatrie

Betreft het een

raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Van Poppel

Schriftelijke vraag

Op donderdag 22 september jongstleden bracht de NOS het nieuws naar buiten dat 1/3 van

de Nederlandse gemeenten kampt met ernstige tekorten op de jeugdpsychiatrie. Dit betekent

dat kinderen en jongeren op basis van woonplaats al dan niet de hulp krijgen die zij nodig

hebben. De Nederlandse Vereniging voor Psychiatrie heeft ernstige kritiek op het feit dat dit

in veel gemeenten leidt tot een dubbele wachtlijst uit financiële overuvegingen, waarbij alleen

de zwaarste gevallen nog de hulp krijgen die zij nodig hebben.

Hoewel de fracties van D66, PvdA en Groenlinks tot nu toe geen reden hebben om aan te

nemen dat deze situatie in Roosendaal ook aan de orde is, is dit nieuws uit andere

gemeenten zorgwekkend.

Daarom willen de fracties van D66, PvdA en Groenlinks de volgende vragen stellen aan de

wethouder:

1. Hebben alle kinderen en jongeren die dit jaar binnen de gemeente Roosendaal met
gegronde reden beroep doen of hebben gedaan op de jeugdpsychiatrie deze zorg
gekregen?

2. Zo ja, is de wethouder ervan overtuigd dat deze zorg nog dit gehele jaar binnen de
bestaande budgetten geboden kan worden?

3. Komt het binnen de gemeente Roosendaal voor dat kinderen en jongeren onnodig
lang op een wachtlijst voor jeugdpsychiatrie staan of zorgaanvragen van kinderen of
jongeren worden geweigerd omwille van financiële redenen?

Alvast dank voor uw antwoorden

Harm Emmen, D66
Michael Yap, PvdA
Klaar Koenraad, GroenLinks
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Wij beantwoorden de vragen als volgt:

Nee, wij kennen deze problematiek niet. De reden hiervoor is dat de regio West-
Brabant West de niet vrij toegankelijke jeugdhulp heeft ingekocht op basis van
resultaatfinanciering (PxQ).

Regionaal is er een forse financiële taakstelling. Ten opzichte van 2015 is er in 2016,
als gevolg van Rijkskorting, circa € 8 miljoen minder te besteden op de jeugdhulp
(daling 11o/o). Op basis van huidige inzichten en aannames is de veruvachting dat in
2016 op regionaal niveau de jeugdhulp niet binnen de beschikbare rijksmiddelen kan
worden uitgevoerd. Momenteelworden de huidige gegevens en aannames door het
Zorg lnformatie en lnkoop Team (Zi2T) verder geanalyseerd en vindt er bijsturing
plaats waar mogelijk. Medio november zal duidelijk zijn of de jeugdhulp in 2016 binnen
de financiële kader kan worden uitgevoerd. lk zal u hierover dan nader informeren.

ln de contracten is vastgelegd dat wachtlijsten niet worden geaccepteerd. Als wij

signalen ontvangen dat er sprake is van een wachtlijst zal de desbetreffende aanbieder
hierop aangesproken. Op dit moment hebben wij deze signalen niet.

Gelet op het antwoord bijvraag 1 worden jongeren in de regio West-Brabant West niet
geweigerd omwille van financiële redenen.

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders,
Namens deze,

Corné van Poppel,
Wethouder volksgezondheid
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